
Hej! Jag har valt att till nästa säsong börja springa för Göteborg Majorna OK. Ni kanske tycker det kan  
verka dumt att byta när jag har sådana grymma tjejer till lagkompisar och sådana fina klubbkompisar.  
Men ni finns på ett för stort avstånd. Jag flyttade till Göteborg för ett år sedan för att plugga och testa  
något nytt. Komma till en ny miljö. Lära känna nytt folk. Få förändringar och förnyelse. Få chansen att  
utvecklas ytterligare. Jag trivs jättebra här i Götet och ska åtminstone plugga här i drygt 3.5 år till.  
Göteborg blir mer och mer det som är "hemma" för mig. Jag har haft en grymt kul och lärorik tid i  
Kolmården som jag är evigt tacksam för. Har så många fina minnen; Miniknatspurter, nybörjarkurser, 
torsdagsgympa, stora tävlingar, små tävlingar, skinkrace... ja listan kan bli lång! Det känns nu naturligt  
att gå vidare och utvecklas i en klubb här i Göteborg. Jag har alltid tänkt att man ska springa för en  
klubb i samma stad som man bor. Just för att kunna vara med i den dagliga verksamheten och på så 
sätt sporra och motivera varandra för att bli ännu bättre och ha ännu roligare. Jag hoppas ni kommer  
heja på mig när jag kommer på upploppet även i framtiden. Jag kommer absolut heja på er. OK  
Kolmården kommer alltid ligga mig varmt om hjärtat! Se inte det här som ett avskedsbrev. Ni ska inte 
tro att ni blir av med mig så lätt! Kommer självklart dyka upp på OKK:s klubbträningar när jag är i  
trakterna. Och då hoppas jag få se er alla där!! Ungdom som veteraner och elit som motionär.  
Tillsammans höjer vi varandra! 

Hade så bra allesammans! Jag hoppas att vi ses på glöggrundan på julaftonsmorgon. Den har jag  
inbokad sedan länge :)


